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A. LIFE 
SIMPLE PRESENT TENSE(GENİŞ ZAMAN) 

Günlük yaptığımız aktivite ve alışkanlıklardan 

bahsederken kullanılır. 

Cümle Yapısı: 

 Olumlu Cümle: 

I, you, we, they gibi öznelerden sonra fiil herhangi bir 

ek almaz. 

I get up early  in the mornings. (Ben sabahları erken 

kalkarım) 

We play volleyball every weekend(Biz her haftasonu 

voleybol oynarız) 

He, she, it gibi 3. tekil şahıs öznelerden sonra fiil -s (-

es, -ies) takısı alır. 

He goes to bed early on weekdays(O hafta içi erken 

yatar) 

Emre attends the dance course after school(Emre 

okuldan sonra  dans kursuna katılır.) 

NOT: -s takısı sadece olumlu cümlede he, she, it ile 

kullanılır. Olumsuz veya soru cümlelerinde fiil -s takısı 

almaz. 

 

 Olumsuz Cümle 

Özneden sonra don’t ve doesn’t kullanılır. 

* I, you, we, they gibi öznelerden sonra don’t kullanılır. 

I don’t watch horror film(Ben korku filmi izlemem) 

They don’t eat vegetable(Onlar sebze yemez) 

* He, she, it gibi öznelerden sonra doesn’t kullanılır. 

He doesn’t get up early at the weekends(O hafta 

sonları erken kalkmaz) 

Selin doesn’t listen to rock music(O rock müzik 

dinlemez) 

 

 Soru Cümlesi 

Özneden önce do ve does kullanılır. 

* I, you, we, they gibi öznelerden önce DO  kullanılır. 

Do you visit your relatives? 

Yes, I do. / No, I don’t 

Do they speak Spanish? 

Yes, they do. / No, they don’t 

* He, she, it gibi öznelerden önce DOES kullanılır. 

Does he play the guıtar? 

Yes, he does. / No, he doesn’t.  

 

 

 

 

 

 

 

FREQUENCY ADVERBS(SIKLIK ZARFLARI) 

Yaptığımız aktivite ve alışkanlıkları ne sıklıkta 

yaptığımızı ifade ederken kullanılan zarflardır. 

ALWAYS :HER ZAMAN  

USUALLY :GENELLİKLE 

OFTEN  :SIK SIK 

SOMETIMES :BAZEN 

NEVER  :ASLA 

Bir eylemin ne sıklıkta yapıldığını sorarken ‘HOW 

OFTEN’ sorusu sorulur. 

How often do you read a book? ( Ne sıklıkla kitap 

okursun?) 

I always read a book(Ben her zaman kitap okurum) 

How often does she meet with her friends?(O ne 

sıklıkla arkadaşlarıyla buluşur?) 

She sometimes meets with her friends(O bazen 

arkadaşlarıyla buluşur) 

 

 

B. YUMMY BREAKFAST 

A / AN  / SOME / ANY: 

A  - AN (bir tane) 

Sayılabilen ve tekil olan isimlerde kullanılır. 

Eger isim sessiz harf ile başlıyorsa   ‘a ‘kullanılır. 

a sandwich,  a  banana ,  a grape  ,  a tomato 

Eger isim sesli harf ile başlıyorsa  ‘an ‘ kullanılır. 

an apple  ,  an orange  ,  an  egg  , an olive   

  

SOME(BİRAZ, BİRKAÇ) 

Olumlu cümlelerde sayılabilen ve sayılamayan 

isimlerle kullanılır. Sayılabilenlerde birkaç, 

sayılamayanlarda  biraz anlamindadır. 

I have some apples in my bag.(Çantamda birkaç elma 

var.) 

We have some cucumbers for sandwich.(Sandviç için 

birkaç salatalık var) 

There is some water in the bottle(Şişede biraz su var) 

He has some cheese for breakfast (Kahvaltı için biraz 

peyniri var) 

  

 

ANY  (HİÇ) 

Olumsuz ve soru cümlelerinde  sayılabilen ve 

sayılamayan isimlerle kullanılır. 

We don’t have any mushrooms for pizza(Pizza için hiç 

mantarımız yok) 

There isn’t any sugar in my coffee(Kahvemde hiç şeker 

yok) 
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Do you have any  salami on your plate? 

Is there any bread for dinner? 

LIKE-DISLIKE: 

Sevilen bir şeyden bahsederken like , love ifadeleri 

kullanılır.    

I,YOU, WE, THEY :     LIKE     VE LOVE                  

HE, SHE, IT  :     LIKES   VE LOVES 

olarak kullanılır. 

I like pancake at breakfast.                                          

He likes fruit  salad 

They love cereal with milk.                                          

She loves vegetable pizza  

 

Sevilmeyen birşeyden bahsederken don’t / doesn’t 

like, dislike ya da hate ifadeleri kullanılır. 

 

I, YOU, WE, THEY:  DON’T LIKE, DISLIKE    VE 

HATE olarak kullanılır. 

I don’t like beans at breakfast.  

They dislike bagel. 

We hate sausages. 

 

HE, SHE, IT: DOESN’T LIKE VE DISLIKES     VE 

HATES olarak kullanılır. 

He doesn’t like  honey on pancake 

She dislikes lemonade 

My brother hates milkshake. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


